
 
PROTOKÓ£ Nr XXVI 

z obrad sesji Rady Gminy Marciszów 
odbytej w dniu 25 wrze�nia 2008 roku 

w siedzibie Urzêdu Gminy 
 
W XXVI sesji Rady Gminy udziaù wziêùo 14 radnych na ogólna liczbê 15 radnych ponadto, 
w sesji uczestniczyli Pan Stefan Zawierucha Wójt Gminy , Pani Krystyna Kwiatkowska 
Sekretarz Gminy , pani Krystyna Magda Skarbnik Gminy , radni Powiatu pani Maria Bych , 
pan Ryszard Zawierucha, pan Zbigniew Bednarek oraz soùtysi soùectw gminy Marciszów. 
Listy obecno�ci stanowi¹ zaù¹cznik nr 1 i 2 do protokoùu. Nieobecny radny Tadeusz Borowy.  
Rozpoczêcie XXVI sesji Rady Gminy godz.13.00 zakoñczeni 15.00. 
Porz¹dek obrad sesji : 
1/ Otwarcie sesji. 
2/ Zatwierdzenie obrad.  
3/ Przyjêcie protokoùu z XXIV  i XXV sesji. 
4/ Informacja Wójta Gminy i Przewodnicz¹cego rady Gminy z prac miedzy sesjami. 
5/ Analiza realizacji bud¿etu za I póùrocze 2008 roku. 
6/ Stan o�wiaty na rok szkolny 2008/2009. 
7/ Inwestycje i remonty na terenie Gminy. 
8/ Stan realizacji podjêtych uchwaù za II kwartaù. 
9/ Podjêcie uchwaù w sprawach : 
a/ sprzeda¿y nieruchomo�ci, 
b/ sprzeda¿y nieruchomo�ci, 
c/ sprzeda¿y nieruchomo�ci, 
d/ sprzeda¿y nieruchomo�ci, 
e/ sprzeda¿y nieruchomo�ci ,  
f/ sprzeda¿y nieruchomo�ci,  
g/ sprzeda¿y nieruchomo�ci, 
h/ sprzeda¿y nieruchomo�ci, 
i/ obci¹¿enia hipotek¹ nieruchomo�ci nr 95/1 poùo¿onej w Wie�ciszowicach, 
j/ przyjêcie nieruchomo�ci gruntowej w zasoby mienia gminnego, 
k/ zaopiniowanie wniosku o uznanie za ochronne lasów  Skarbu pañstwa bêd¹cych  
    w zarz¹dzie Lasów Pañstwowych Nadle�nictwa Kamienna Góra poùo¿onych na  
    terenie gminy Marciszów, 
l/ zmiany w bud¿ecie gminy. 
10/ Interpelacje i zapytania radnych. 
11/ Sprawy ró¿ne. 
12/ Zamkniêcie obrad. 
Ad.1. 
Otwarcie obrad sesji. 
Pan Henryk Mazur Przewodnicz¹cy Rady Gminy otworzyù obrady sesji witaj¹c jej 
uczestników. 
Ad.2. 
Stwierdzenie quorum. 
Na podstawie listy obecno�ci Przewodnicz¹cy Rady Gminy stwierdziù quorum w zwi¹zku, z 
czym Rada mo¿e obradowaã i podejmowaã decyzje. Zwróciù siê do radnych z zapytaniem , 
czy wnosz¹ uwagi do przedstawionego porz¹dku obrad. 
Pani Krystyna Magda  Skarbnik Gminy  
Poinformowaùa radnych , ¿e zaproponowany projekt uchwaùy w sprawie: przejêcia 
nieruchomo�ci gruntowej w zasoby mienia gminnego od Pañstwa Marii Wilczyñskiej  
Bernatek i Andrzeja Bernatem zam.Sêdzisùaw 135, którzy zwrócili siê o przejêcie 
nieruchomo�ci w zamian  za zalegùo�ci podatkowe nie le¿y w kompetencji Rady, lecz  
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podlega artykuùowi 66 Ordynacji Podatkowej,  w zwi¹zku z powy¿szym projekt uchwaùy 
musi zostaã wycofany. 
Pan Stefan Zawierucha Wójt Gminy  
Zwróciù siê o wprowadzenie do porz¹dku obrad sesji projektu uchwaùy w sprawie : ustalenia 
ekwiwalentu pieniê¿nego dla stra¿aków ochotników bior¹cych udziaù w akcjach 
ratowniczych z uwagi na zmianê przepisów to Rada Gminy jest kompetentna do podjêcia  
takiej  uchwaùy , a nie jak dotychczas sprawê regulowaùo Zarz¹dzenie Wójta Gminy. 
W zwi¹zku z powy¿szym Przewodnicz¹cy Rady Gminy zaproponowaù w miejsce 
wycofanego projektu uchwaùy w sprawie : przejêcia nieruchomo�ci gruntowej w zasoby 
mienia gminnego pañstwa Bernatów , wprowadzenie projektu uchwaùy dot.ustalenia 
ekwiwalentu pieniê¿nego dla  stra¿aków ochotników bior¹cych udziaù w  akcjach 
ratowniczych. 
Innych propozycji do porz¹dku obrad nie wniesiono. 
Do propozycji nie wniesiono uwag przyjmuj¹c propozycje jednogùo�nie. 
Ad.3. 
Przyjêcie protokoùów z obrad XXIV i XXV sesji Rady Gminy. 
Przyjêto jednogùo�nie , bez uwag. 
Ad.4. 
Informacje Wójta Gminy i Przewodnicz¹cego Rady Gminy z prac miêdzy sesjami. 
Wójt Gminy poinformowaù o :  
- uczestnictwie w imprezach typu  festyny , do¿ynki , spotkaniu w gminie niemieck¹  
  ustalaj¹c zakres wspóùpracy,   
- udziale w poci¹gu do historii, 
- przeprowadzonych rozmowach z przedstawicielami zespoùu Mazowsze n/t koncertu we  
  Wrocùawiu w dniu 6 grudnia w  wyniku czego zarezerwowaù 60 biletów proponuj¹c  
  skorzystanie z wyjazdu pañ z zespoùów  Ciechanowiczanki i Marciszowianki ,  
  Zwi¹zku  Emerytów , soùtysi  , pracownikom  Urzêdu Gminy. Proponuje pokryã koszty ze  
  �rodków kultury i ewentualnie z  funduszu socjalnego. Poprosiù o zapisywanie siê u  
  pani Sekretarz Gminy,   
- zapoznaù ze szczegóùami sytuacji na linii WZWiK � Gmina Marciszów dot.  
  bezumownego korzystania przez WZWiK z  maj¹tku gminy i brak reakcji na wezwanie  
  SKO. Gmina  zùo¿yùa pozew do S¹du o bezprawne korzystanie z  naszego maj¹tku ,  
   który oscyluje w granicach 105 tys miesiêcznie. Pan Wójt spodziewa siê korzystnego  
   rozwi¹zania w stosunku do naszej Gminy  jednak na wyniki sprawy nale¿y zaczekaã.  
Przewodnicz¹cy Rady Gminy poprosiù o pytania do przedstawionej informacji  
Radny Janusz Banasiewicz  
Zwróciù siê z zapytaniem czy WZWiK w dalszym ci¹gu wstrzymuj¹ wydawania pozwoleñ na 
przyù¹cze , ponadto poinformowaù , ¿e dwukrotnie odmówiù podpisania umowy z WZWiK. 
Wójt w odpowiedzi poinformowaù , ¿e byù taki przypadek jednak Gmina zastêpczo wydaje  
takie pozwolenia.  Odno�nie  podpisywania umów z WZWiK radzi, aby ich nie podpisywaã. 
Radny Andrzej Mitczak 
Uwa¿a, ¿e wszyscy mieszkañcy powinni byã poinformowani o obecnej sytuacji. 
W odpowiedzi Pan Wójt Gminy  poinformowaù, ¿e zostaùa ta informacja zamieszczona w 
Tygodniku Regionalnym. 
Nastêpnie Pan Henryk Mazur Przewodnicz¹cy Rady Gminy wrêczyù panu Stefanowi 
Zawierucha Wójtowi Gminy zùoty medal za dùugoletnia sùu¿bê w samorz¹dzie od Prezydenta 
Rzeczpospolitej Lecha Kaãzyñskiego. 
Wójt w podziêkowaniu  zaznaczyù , i¿ na otrzymany  medal zapracowaùo wiele ludzi w tym 
równie¿ radni. 
Ad.5. 
Analiza realizacji bud¿etu gminy za I póùrocze 2008 roku zaù¹cznik nr 3 do protokoùu. 
Pan Wójt Gminy przypomniaù radnym o obowi¹zku poinformowania Rady o sposobie  
realizacji bud¿etu za I kwartaù , który radni wcze�niej otrzymali , jak co roku. 



Zostaùa równie¿ sporz¹dzona opinia RIO  oceniaj¹ca o pozytywnie sytuacjê , wprawdzie 
sytuacja ta do obecnej chwili ulegù zmianie, bo odbyùo siê jeszcze kilka przetargów nie mniej 
ocenia materiaù prawidùowo. 
Pan Przewodnicz¹cy Rady Gminy poprosiù o pytania do przedstawionego sprawozdania. 
Radna Czesùawa Olejniczak  Przewodnicz¹ca Komisji Rewizyjnej 
Poinformowaùa, ¿e Komisja szczegóùowo analizowaùa materiaù oceniaj¹c go pozytywnie. 
Innych uwag nie zgùoszono.  
Nastêpnie pani Krystyna Magda Skarbnik Gminy przedstawiùa Radzie tre�ã Uchwaùy Nr I-
147/2008  Skùadu Orzekaj¹cego Regionalnej Izby Obrachunkowej we Wrocùawiu z 27 
sierpnia 2008 roku w sprawie : opinii o przedùo¿onej przez Wójta gminy Marciszów 
informacji o przebiegu wykonania bud¿etu gminy za I póùrocze 2008 roku , która stanowi 
zaù¹cznik nr 4 do protokoùu. 
Ad.6. 
Stan o�wiaty na rok szkolny 2008/2009. 
Ze stanem o�wiaty zapoznaùa Radê radna Zofia Siudak Przewodnicz¹ca Komisji O�wiaty, 
Kultury , Sportu i Turystyki Rady Gminy , która byùa szczegóùowo analizowana na 
posiedzeniu Komisji w dniu 24 wrze�nia 2008 roku  i zwróciùa uwagê na brak podrêczników 
do jêzyków obcych , która jednak ulega zmianie z ka¿dym dniem na lepsze. 
Do przedstawionych informacji radni nie wnie�li uwag. 
Ad.7. 
Inwestycje i remonty na terenie Gminy.   
Pan Wójt Gminy przedstawiù aktualn¹ sytuacjê informuj¹c o wyremontowanych drogach 
gminnych w Wie�ciszowicach , która zostaùa dofinansowana z TFOGR ,w Ciechanowicach , 
Pustelniku i Nadgórniku , Ciechanowicach i  Marciszowie  na osiedlu w Marciszowie . 
Dokonano zakupów samochodu jedmioosobowego  , koparki z wyposa¿eniem  i prowadzone 
s¹ rozmowy, co do zatrudnienia operatora na koparkê. Ponadto zakupiono  kosiarkê do 
wykaszania poboczy , zagêszczarkê , agregat pr¹dotwórczy ze spawark¹ elektryczn¹ , które 
s¹ niezbêdne do wykonywania wszelkich robót. Przygotowywana jest koncepcja rozpoczêcia 
przez Gminê wodoci¹gowania Úwidnika tym bardziej , ¿e jest dokumentacja i jest 
pozwolenie na budowê. Wykonywane s¹ drobne naprawy instalacje elektryczne , osuszenia 
budynków, przepusty , utrzymanie infrastruktury gminnej jest na bie¿¹co. Do�wietlono kilka 
punktów, chocia¿ wie , ¿e potrzeby s¹ wiêksze. Wykonywana jest dokumentacja projektowa 
na dom kultury w Marciszowie. 
Pytañ i uwag do przedstawionej informacji nie zgùoszono. 
Ad.8. 
Stan realizacji uchwaù za II kwartaù 2008 roku. 
Informacjê przedstawiùa pani Krystyna Kwiatkowska Sekretarz Gminy, która stanowi 
zaù¹cznik nr 5 do protokoùu. 
Do przedstawionej informacji nie wniesiono uwag. 
Ad.9. 
Podjêcie uchwaù. 
- sprzeda¿y nieruchomo�ci  
Pan Przewodnicz¹cy Rady Gminy przypomniaù , ¿e projekty uchwaù szczegóùowo 
analizowaùa Komisja Infrastruktury Technicznej jednak jej Przewodnicz¹cy poprosiù  o 
przedstawienie szczegóùów dotycz¹cych dziaùek nr 3/29 oraz pozostaùych, czyli 3/32, 3/35, 
3/33 , w �Engramie� przypominaj¹c wcze�niejszych ustaleniach zwi¹zane z t¹ dziaùk¹ oraz 
mieszkañcami , którzy bêd¹ chcieli z niej korzystaã. Ponownie przypomniaù ¿eby na 
odwrotach projektów uchwaù byùy opisy dziaùek do sprzeda¿y oraz mapka. 
Szczegóùy i ustalenia odno�nie sprzeda¿y tych dziaùek przedstawiù Wójt Gminy.    
Zwróciù siê do pani Sekretarza Gminy ¿eby pan Bruno Stadnicki do czasu wdro¿enia siê 
nowego pracownika braù udziaù w komisjach ,  celem szczegóùowego przedstawienia sprawy. 
 
Radny Wùadysùaw Wróblewski 



Zwróciù siê do pana Wójta Gminy w sprawie stra¿y po¿arnej, która ma swoj¹ siedzibê w 
pobli¿u dziaùek wy¿ej omawianych  a,  które wyznaczone s¹ do sprzeda¿y.   
Przypomniaù o ustaleniach na posiedzeniu Komisji infrastruktury dotycz¹cych 
przeprowadzenia remontu remizy przez �Engram�, o czym na Komisji mówiù pan Bruno 
Stadnicki. Jednak w powy¿szych wyja�nieniach odno�nie tych dziaùek   pan Wójt powiedziaù, 
¿e pieni¹dze ze sprzeda¿y tych dziaùek zostan¹ przeznaczone na remont remizy, wiêc radny 
prosi o wyja�nienie. 
W odpowiedzi Pan Wójt Gminy poinformowaù, ¿e �Engram� mo¿e , ale nie musi wykonaã 
tego remontu  � adaptacje pomieszczeñ na remizê , bo nikt za darmo nie chce robiã remontu i 
bêdzie to,  na zasadzie domówienia siê z �Engramem� i je¿eli wyra¿a chêã to zrobi szybko i 
dobrze, ale nie za darmo , bo  musi byã dokumentacja  i inne dokumenty.  
Radny Adam Ry¿owski  
Zaproponowaù przegùosowanie projektów uchwal blokiem. 
W zwi¹zku z powy¿szym  Przewodnicz¹cy Rady Gminy zaproponowaù Radzie 
przegùosowanie o�miu projektów uchwaù w sprawie sprzeda¿y nieruchomo�ci blokiem, je¿eli 
Rada nie ma nic przeciwko takiemu sposobowi. 
Uwag nie zgùoszono. 
Poddane pod gùosowanie projekty uchwaù w sprawie sprzeda¿y nieruchomo�ci Rada przyjêùa 
13 gùosami �za� , 0 gùosów�wstrzymuj¹cych� , 1 gùos  �przeciwny�./ radna Teresa Mospan/.i 
stanowi¹ zaù¹cznik nr od 5 do 13 do protokoùu.  
- projekt uchwaùy w sprawie obci¹¿enia hipotek¹ nieruchomo�ci nr 95/1 poùo¿onej w  
  Wie�ciszowicach. 
Przewodnicz¹cy Rady Gminy odczytaù tre�ã projekt uchwaùy  , do którego radni nie wnie�li 
uwag. 
Rada w gùosowaniu jednogùo�nie przyj¹ù projekt uchwaùy , która stanowi zaù¹cznik nr 14 do 
protokoùu.  
- projekt uchwaùy w sprawie : ustalenia ekwiwalentu pieniê¿nego dla stra¿aków   
  ochotników bior¹cych udziaù w akcjach ratowniczych.  
Przewodnicz¹cy Rady Gminy zapoznaù z tre�ci¹ projektu uchwaùy, do którego radni nie 
wnie�li uwag. 
Rada w gùosowaniu 11gùosami �za� przyjêciem projektu uchwaùy, 4 gùosami 
�wstrzymuj¹cymi� , 0 gùosów  �przeciwnych� przyjêùa projekt uchwaùy , która stanowi 
zaù¹cznik nr 15 do protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie : zaopiniowania wniosku o uznanie za ochronne lasów  
  Skarbu Pañstwowych Nadle�nictwa Kamienna Góra poùo¿onych na terenie gminy  
  Marciszów.   
Przewodnicz¹cy Rady Gminy zapoznaù z tre�ci¹ projektu uchwaùy, do którego radni nie 
wnie�li uwag. 
Radny Adam Ry¿owski  
Zwróciù siê do pani Skarbnik Gminy o przedstawienie skutków finansowych w chwili 
przyjêcia projektu uchwaùy. 
W odpowiedzi pani Skarbnik poinformowaùa , ¿e bêdzie pomniejszony podatek le�ny o 
kwotê do okoùo 15 tys, na , co nie mamy wpùywu, poniewa¿ ostateczna decyzjê podejmuje 
Ministerstwo Ochrony Úrodowiska.  
Rada w gùosowaniu 13 gùosami �za� 1 gùosem �wtrzymuj¹cym � 0 gùosów �przeciwnych�,  
który stanowi zaù¹cznik nr 16 do protokoùu. 
- projekt uchwaùy w sprawie : zmian w bud¿ecie gminy. 
Pani Krystyna Magda zapoznaùa ze szczegóùami i odczytaùa tre�ã projektu uchwaùy. 
Rada nie wniosùa uwag do przedstawionych zmian. 
Rada w gùosowaniu 14 gùosami �za� , 0 gùosów  �wstrzymuj¹cych �  , 0 gùosów  
�przeciwnych � przyjêùa projekt uchwaùy , który stanowi zaù¹cznik nr 17 do protokoùu. 
Pan Wójt Gminy poinformowaù o zùo¿onej pro�bê przez  ZSz w Marciszowie dot.pomocy w 
zakupie opaùu, do czego po jej analizie siê ustosunkuje. 
Ad.10. 



Interpelacje i zapytania radnych. 
Nie zgùoszono. 
Ad.11. 
Sprawy ró¿ne. 
Radny Adam Ry¿owski  
Powróciù do znanej i omawianej na posiedzeniu Komisji Rolno Bud¿etowej  sprawy wyceny 
dziaùki nr 71 w obrêbie Wie�ciszowic , zwracaj¹c uwagê na brak odpowiedzi na interpelacjê  
skierowan¹ do mecenasa Roberta Greba na posiedzeniu Komisji Rolno Bud¿etowej w tej 
sprawie. 
Zapoznaù Radê z tre�ci¹ pism z Administracji Zasobu Wùasno�ci Rolnej Skarbu Pañstwa  
oraz odpowiedziami na pisma, z jakim zwracaù siê Urz¹d Gminy. 
Radny wyraziù swoje obawy, co do tego, ¿e  zostan¹ sprzedane dziaùki uzbrojone ,a mo¿e  
okazaã siê , ¿e s¹ nie uzbrojone ponadto uwa¿a , ¿e caùa sprawa odno�nie tej dziaùki  to presja 
Agencji w stosunku do Urzêdu Gminy  
Ponadto uwa¿a , ¿e zalecenia � wytyczne prezesa Agencji nie s¹ prawem stanowi¹cym  
aby doszùo do sprzedania  dziaùki niezgodnie z jej warto�ci¹  planuj¹c tam zabudowê. 
Zapoznaù te¿ z pismem Agencji gdzie zapisano dwie ró¿ne ceny tej dziaùki, czym równie¿ 
byù zdziwiony przedstawiciel Agencji / pracuj¹cy w Agencji od miesi¹ca czerwca / 
uczestnicz¹cy w posiedzeniu Komisji Rolno Bud¿etowej, na, której temat byù przerabiany. 
Radny zwróciù tez uwagê na to , i¿ na posiedzenia przyje¿d¿aj¹ osoby , które nie s¹ 
kompetentne w tematach , bo taka sytuacja miaùa miejsce równie¿ odno�nie cieków 
wodnych. 
Pan Stefan Zawierucha Wójt Gminy  
Uzupeùniù informacjê na powy¿szy temat informuj¹c, ¿e nie wyda  decyzji  o mo¿liwo�ci 
budowania siê na tej dziaùce. 
Po zakoñczeniu obrad sesji do Urzêdu Gminy wpùynêùa odpowiedê  Administracji Zasobu 
Wùasno�ci Rolnej Skarbu Pañstwa  w Rakowicah Wielkich na zapytanie Urzêdu Gminy w 
sprawie wyceny dziaùki nr 71 w obrêbie   Wie�ciszowic, które faxem zostaùo przesùane do 
mecenasa Roberta Greba o ustosunkowanie siê do niej.  
Radna Zofia Siudak  
Zwróciùa siê z pro�b¹ o zaprosznie na nastêpne posiedzenie Komisji O�wiaty  
przedstawiciela Nadle�nictwa celem przedstawienia aktualnego stanu dot. punktów 
widokowych. Podziêkowaùa za doj�cie do skutku  wystawy �poci¹g do historii� Wójtowi 
soùtysowi Marciszowa panu Adamowi Chronowskiemu  oraz panu Arturowi Pawùowskiemu. 
Radny Andrzej Mitczak 
Zwróciù siê o wyja�nienie  nastêpuj¹cych  spraw :  
Poinformowaù o zgùaszaniu zapytania do przedstawiciela Zarz¹du Zlewni  na Komisji Rolno 
Bud¿etowej, do kogo nale¿¹ cieki wodne , mury oporowe przy drodze  i kto ma 
dofinansowywaã ich remont , bo na posiedzeniu Komisji Rolno Bud¿etowej uzyskaù 
informacjê , ¿e jest to w gestii wùa�ciciela, dlatego uwa¿a, ¿e warto spróbowaã i �rodki 
pozyskaã. 
W odpowiedzi pan Wójt Gminy , ¿e RZGW pomimo podpisania wcze�niej umowy wycofaù 
siê  z wykonania napraw. 
Radny zwróciù siê te¿ do obecnych na sesji radnych Powiatu w sprawie drogi powiatowej / 
miaùa byã naprawiona rok temu / , koùo byùej �Techmy � , a dotychczas nie wykonano 
remontu , zgùasza  wprowadzenie tego zadania do planu na rok 2009 maj¹c nadziejê , ¿e siê 
ona tam znajdzie. 
Zwróciù siê w sprawie objazdu do Úwidnika i Ciechanowic , który spowodowaù , ¿e woda 
przepùywa przez drogê i prywatne grunty   m.in. radnego i pana Gaùy , tym bardziej, ¿e pan 
Wójt obiecaù,  ¿e prace te zostan¹ wykonane. Radny proponuje  skierowanie wody w 
odpowiednie miejsce, czyli do strumyka , ¿eby nie doszùo do wiêkszych strat. 
W odpowiedzi pan Wójt poinformowaù , ¿e w przyszùym tygodniu odbêdzie siê odbiór 
mostów,  co spowoduje , ¿e droga ta zostanie wyù¹czona jako objazdowa jednak zostanie ta 
sytuacja sprawdzona 



Radny Ryszard Zawierucha 
W dopowiedzi radnemu poinformowaù , ¿e droga powiatowa koùo byùej �Techmy � oraz w 
Pastewniku zostan¹ w bie¿¹cym roku wykonane. 
Radna Czesùawa Olejniczak 
Zwróciùa siê w sprawie remontu kaplicy w Sêdzisùawiu tym bardziej, ¿e zbli¿a siê Dzieñ 
Wszystkich Úwiêtych ,  wedùug o�wiadczenia pani Skarbnik Gminy �rodki s¹ zarezerwowane  
i przypomniaùa, ¿e remont miaù byã wykonany w roku 2008. 
Zapoznaùa ze sprawa sportowców z Sêdzisùawia  , którzy weszli do klasy A , co wi¹¿e siê z 
ponoszeniem wiêkszych kosztów na dziaùalno�ã, o , co klub siê zwróciù na pi�mie poprzez 
radn¹. 
Pani Skarbnik Gminy  poinformowaù ,¿e zgodnie z obowi¹zuj¹cymi przepisami nale¿y 
procedurê dotacyjn¹ wszcz¹ã od nowa , a jest to kwestia trzech miesiêcy nie da siê zwiêkszyã 
�rodków ju¿ , lecz zgodnie z ustaw¹ o po¿ytku i wolontariacie i mo¿e ta sprawa byã 
rozpatrzona w roku 2009. 
Ponadto zapoznaùa z tre�ci¹ odpowiedzi, jaka zostaùa udzielona Pañstwu Goùêbiowskim  
w sprawie rozùo¿enia na raty na 10 lat zalegùych nale¿no�ci w stosunku do Urzêdu Gminy. 
Do sposobu zaproponowanej pomocy radni nie wnie�li uwag. 
Henryk Mazur  Przewodnicz¹cy Rady Gminy  
Zapoznaù radnych z apelem Sejmiku Województwa Dolno�l¹skiego o podjêcie dziaùañ 
edukacyjnych promuj¹cych ograniczenie u¿ywanych toreb foliowych.  
Radny Wùadysùaw Wróblewski  
Zwróciù siê do radnych Powiatu w sprawie remontu dróg do Pastewnika , Nadgórnika i 
Pustelniku obiecane przez czùonka Zarz¹du powiatu pana Wùadysùawa Walkê ,a nic nie 
zostaùo wykonane. Zapoznaù z sytuacja, jaka miaùa miejsce w czasie spotkania z 
przedstawicielami Powiatu. 
Ryszard Zawierucha Radny Powiatu 
Poinformowaù , ¿e niestety nie ma �rodków na remont wymienionych dróg poniewa¿ 
wszystkie pieni¹dze zostaùy skierowane na ratowanie szpitala w Kamiennej Górze. 
Ad.11. 
Zakoñczenie obrad. 
W zwi¹zku z wyczerpaniem obrad sesji Przewodnicz¹cy Rady Gminy dokonaù jej 
zamkniêcia. 
protokoùowaùa                                  
Gra¿yna Dudczyk                                                            Przewodnicz¹cy Rady Gminy  
Ins. ds. Rady Gminy                                                              Henryk Mazur 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


